
Schriftelijke raadsvragen

Onderwerp
Vragen verkeersveiligheid 

Programma/ product of paragraaf begroting
2E. Verkeer

Vragen Beantwoording door het college

Datum 12-07-2022 Datum Klik hier als u een datum wilt 
invoeren.

Fractie GemeenteBelangen Portefeuillehouder Klik hier als u tekst wilt invoeren.
Zaaknummer Klik hier als u tekst wilt invoeren.

Aanleiding/ overwegingen
Afgelopen zaterdagmiddag 09-07-2022 heeft er op de Meester van Damweg een ernstig ongeluk 
plaatsgevonden. GemeenteBelangen heeft al eerder vragen gesteld over de verkeersveiligheid op 
de Meester van Damweg. Voor Team GB is dit ongeval weer een reden om vragen te stellen over de
verkeersveiligheid op de Meester van Damweg én op de Bennekomseweg in Renkum Heelsum.

Vragen1

Vraag 1 Onderkent het college dat sinds de komst van de school, Doelum en de Pumptrack er meer 
verkeersbewegingen zijn, waarbij vooral kinderen en jeugd zijn betrokken, op de Meester van 
Damweg? Daarmee samenhangend: hoe kijkt het college aan tegen de verkeersveiligheid op deze 
locatie en zijn er (extra) maatregelen te verwachten om de oversteek (van kinderen) veiliger te 
maken, bijvoorbeeld met veilige oversteekplaatsen, zebrapaden of hekwerken?

Antwoord Klik hier als u tekst wilt invoeren.

Vraag 2 Is het college op de hoogte dat de slagboom bij de Kiss en Ride strook vaak in de middag niet open 
is en hierdoor op de Meester van Damweg vaak gevaarlijke situaties ontstaan door kerende auto’s?

Antwoord Klik hier als u tekst wilt invoeren.

Vraag 3 Is het college bereid binnen afzienbare tijd bij het trappetje tussen het tennisveld en de school, een 
hekwerk te plaatsen zodat kinderen die vanaf de steile bult/trap komen, niet zomaar de weg op 
kunnen schieten?

Antwoord Klik hier als u tekst wilt invoeren.

Vraag 4 Op de kruising Bennekomseweg/ Bramstreeflandweg/ Airborneweg en bij het oversteken van de 
1 Formuleer de schriftelijke vragen kort en duidelijk. Het antwoord volgt binnen 30 dagen nadat de vragen zijn 

ingediend bij de griffie.



Schriftelijke raadsvragen

Bennekomseweg bij de Dopheidelaan zijn in het verleden al diverse ongelukken gebeurd. Op deze 
twee punten moeten veel inwoners en veelal kinderen vaker per dag oversteken om naar school of 
naar het sportpark te gaan. Is het college voornemens hier veiligheidsmaatregelen te nemen, 
bijvoorbeeld door twee slimme oversteekplaatsen te creëren?

Antwoord Klik hier als u tekst wilt invoeren.
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